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Zápis z jednání komise pro rodinu a sociální záležitosti 
         konané dne 29.7.2020 v malé zasedací místnosti MěÚ  v Mnichově Hradišti od 16,30 do 17,10 

hodin. 
 
 

Upozornění: 
Následující text může obsahovat důvěrné informace osobního, obchodního či pracovního charakteru. Je určen pouze pro členy komise, členy 
obecních orgánů, příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Informace z jednání by neměly být zveřejněny před 
konečným usnesením příslušného obecního orgánu. 

 

 
Přítomni: Bc. Josef Záhora, Bc. Stanislava Picková, Mgr. Vendula Šeflová, Mgr. Gabriela Luková –Sittová,  
                Mgr. Soňa Razáková, Mgr. Petr Novák, Vladimíra Havránková. 
Omluveni:  Bc. Kamila Sedláková,  Bc. Jaroslava Lochmanová,  Bc. Jitka Bechyňová 
 
   
 

 

PROGRAM:  

 

 

1. Vyjádření členů komise ROASOC k předloženému návrhu na výstavbu domova pro pacienty 

s Alzheimerovou chorobou. 

 

 

 
  Dne 29.7.2020 v rámci setkání členů komise ROASOC bylo diskutováno téma předloženého 

návrhu na výstavbu Domova pro pacienty s Alzheimerovou chorobou. K tomuto komise  uvádí: 
 
Komise rozhodně podporuje zavedení služby pro pacienty s Alzheimerovou chorobou a 
podporuje výstavbu centra. Služba je velmi žádána, podobná zařízení chybí v celé ČR a 
výstavbou by došlo ke zlepšení služeb pro občany a rovněž tak by došlo ke zřízení mnoha 
pracovních míst.  
 

Název „Domov pro pacienty s Alzheimerovou chorobou“ je zavádějící. Je potřeba, aby se 

jednalo o domov se zvláštním režimem, odpovídající zákonu o sociálních službách.  
 
Dle názoru komise je celý prostor zaměřen na co nevyšší kapacitu lůžek. Chybí však výtah pro 
pacienty na lůžku, chybí velké koupelny, prostor pro zdravotnický personál na patrech je malý, 
skladovací prostory jsou nedostatečné. S ohledem na plánovanou kapacitu a velikost budovy 
jsou zcela jistě poddimenzovány i únikové cesty. Dále se domníváme, že s ohledem na 
nemožnost oplocení a velikost samotného pozemku je takovéto řešení velmi nevhodné 
s ohledem na zamýšlenou kapacitu. Není řešeno, kdo bude případně celý objekt provozovat. 
 
Komise předkládá Radě města doporučený postup 4/2018, - Materiálně-technický standard pro 
služby sociální péče poskytované pobytovou formou a Model sociální služby pro Domovy se 
zvláštním režimem. 
 

Komise vyjadřuje pochybnosti nad předloženým záměrem. Vnímáme, že se jedná o studii 

proveditelnosti, avšak už v této studii jsou opomíjeny tak důležité aspekty, že jsme 

přesvědčeni, že investor má ve skutečnosti zcela jiný záměr, a to vybudovat bytový dům 

s malometrážním bydlením, případně jednoduše celý objekt změnit na takovéto využití.  

 

 
Závěrem jsme se shodli, že by bylo celé věci velmi prospěšné, aby investor představil svůj záměr 
osobní prezentací celého projektu. 
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Usnesení: :Komise doporučuje radě města, aby investor představil svůj záměr osobní prezentací celého projektu. 
Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 

 
 

 
 

 
 
Zapsal: Bc. Stanislava Picková        Dne : 30. 7. 2020 
Schválil: Bc. Josef Záhora                Dne: 30. 7. 2020     
Rozesláno:                                Dne: 
 
Obdrží dle e-mailového rozdělovníku: členové komise a asistentka odboru Kanceláře vedoucího úřadu. 


